
 

 Protokół obrad drugiej części  III Sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

z dnia 28 czerwca 2011 r. 
 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

 
Porządek obrad 
1. Zmiana uchwały Rady Dzielnicy Piecki Migowo nr II/07/11 z dnia 07.06.2011r. w sprawie 

przeznaczenia środków finansowych, uwzględniająca wnioski przedstawione przez 
Przewodniczącego Komisji Strategii i Budżetu. 
Podjęcie uchwały 

2. Przyjęcie ostatecznego kształtu Projektu Statutu Dzielnicy Piecki – Migowo poprzez głosowanie 
wniosków do bazowej wersji Projektu Statutu Dzielnicy Piecki-Migowo zgłoszonych do 
Przewodniczącego Rady Dzielnicy dnia 26.06.2011r.  
 Podjęcie uchwały.   

3. Wolne wnioski.  

4. Zakończenie obrad.  

 

 
 

Przewodniczący Rady otwiera II częsc sesji numer III 

Florian Wojciechowski odczytuje „Tezy o Mieście”, opracowane przez Kongres Ruchów Miejskich, 

które zostaną przybite na drzwiach miejskich. 

 

 

Przewodniczący Rady Piotr Wysocki informuje Radnego Bogusława Hegera, nieobecnego na 

pierwszej części III sesji Rady, o wnioskach komisji Budżetu i Strategii przyjętych na pierwszej części 

III sesji. 

Przewodniczący Rady przypomina, iż każdy pojedynczy wniosek jest głosowany osobno, a w 

puli zostało 23439 zł. 

Przewodniczący Rady proponuje omówienie wniosków do budżetu Rady złożonych przez 

Komisję Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Dzielnicy. 

Radny Andrzej Ciesielski zwraca uwagę na błąd w projekcie uchwały rozesłanym drogą 

elektroniczną. W uchwale do budżetu miasta zamiast 15 milionów zapisano kwotę 15 tysięcy. 

Radni rozpoczynają omawianie wniosków komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Dzielnicy. 

 

Radny Andrzej Ciesielski proponuje, by zamiast niżej wymienionych wniosków stworzyć jeden 

ogólny: 

a)Wnioskowanie o organizację wyścigu rowerowego terenowo – szosowego dla mieszkańców 

Dzielnicy w rożnych kategoriach wiekowych o Puchar Rady Dzielnicy Piecki Migowo – koszt 

3000 zł 

b)Wnioskowanie o Organizację Turnieju Piłki Nożnej Dzikich Zespołów o Puchar Rady Dzielnicy 

Piecki Migowo – koszt 1500 zł  

c)Wnioskowanie o Mikołajkowy Turniej Halowy Piłki Nożnej o puchar Rady Dzielnicy Piecki 

Migowo -  koszt 1000 zł  

d) Wnioskowanie o organizację turnieju tenisa stołowego o puchar Rady Dzielnicy Piecki-             

Migowo w różnych kategoriach wiekowych. 



Autor wniosków, przewodniczący komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Dzielnicy  

akceptuje propozycję i łączy te cztery wnioski w jeden, którzy brzmi:   Organizacja imprez sportowo - 

rekreacyjnych przez Radę Dzielnicy Piecki – Migowo w okresie wrzesień -  Grudzień 2011. 

 

Pytanie Radnego Floriana Wojciechowskiego czy wniosków komisji nie należy realizować również w 

czasie wakacji.  

Autor wniosków, przewodniczący komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Dzielnicy  

Akceptuje propozycję. Wniosek w nowej formie brzmi: Organizacja imprez sportowo - rekreacyjnych 

przez Radę Dzielnicy Piecki – Migowo w okresie Sierpień -  Grudzień 2011. 

 

Wniosek został poddany pod głosowanie. 11 osób było za, 2 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. 

 

Pod dyskusję zostaje poddany wniosek  o organizację wyjazdu seniorów z dzielnicy Piecki Migowo na 

grzybobranie – koszt 2000 zł ( sierpień – wrzesień ). 

 

Radny Florian Wojciechowski sugeruje by wykreślić słowo "seniorów". Radny Rafał Andrzejewski, po 

dyskusji w sprawie wykreślenia słowa ”seniorów”, a także wydłużenia czasu realizacji do października 

formułuje wniosek: o organizację wyjazdu  mieszkańców  Dzielnicy Piecki - Migowo na grzybobranie 

- koszt 2500zł  (czas realizacji sierpień - październik) 

 

Wniosek został poddany pod głosowanie. Za było 12 osób, 2 osoby się wstrzymały. 

 

Następuje dyskusja na temat wniosku zawierającego konkurs fotograficzny.  

 

Radna Daniela Szynszecka złożyła wniosek o wykreślenie następujących wniosków: 

 

a) Wnioskowanie o organizację konkursu plastycznego Nasza Dzielnica – Nasz Dom dla najmłodszych 

– Koszt – 500 zł ( październik/listopad )  

b) Wnioskowanie o organizację konkursu –fotograficznego – koszt  500 zł ( listopad/grudzień)  

c) Wnioskowanie o organizację konkursu muzycznego o nagrodę Przewodniczącego Zarządu Rady 

Dzielnicy Piecki – Migowo (grudzień) 3000 zł 

d) Wnioskowanie o  Zakup biletów do kina , teatru , zoo, muzea - koszt 1500 zł ( wrzesień – grudzień) 

 

Wniosek został poddany pod głosowanie. Za wykreśleniem był 4 osoby, 9 było przeciw wykreśleniu, 

jedna osoba się wstrzymała. 

 

Wnioskodawca Rafał Andrzejewski formułuje wniosek w brzmieniu: organizacja imprez kulturowo - 

oświatowych przez Radę Dzielnicy w okresie Wrzesień - Grudzień 2011 koszt 5500 zł 

 

Wniosek poddany został pod głosowanie. Za było 12 osób, 2 osoby się wstrzymały. 

 

Następuje dyskusja w sprawie wniosku o udział w obchodach 30-lecia chóru działającego przy parafii 

pw. Bożego Ciała. Koszt 1500 zł. 

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie (14 głosów za) 

 

Dyskusja w sprawie wniosku o zakup sprzętu sportowego dla klubów sportowych dzielnicy Piecki – 

Migowo.  Koszt 1500 zł 

 

Wniosek został poddany pod głosowanie. Za było 11 osób, dwie osoby się wstrzymały (jedna osoba 

była nieobecna) 

 



 

Poddany został pod głosowanie wniosek: o organizacje spotkań z twórcami kultury oraz 

przedstawicielami sportu koszt 1000 zł. 12 osób było za, jedna osoba się wstrzymała. 

 

 

Rozpoczęła się dyskusja o wniosku  o współorganizację festynu parafialnego w kościele pw. 

Miłosierdzia Bożego. Koszt - 1000 zł.  

Radni ustalili, iż na terenie Dzielnicy mamy dwie parafie, które aktywnie uczestniczyły w 

propagowaniu idei samorządności i w związku z tym Rada powinna zaznaczyć swoją obecność o obu 

parafiach. 

Poddano pod głosowanie wypracowany wniosek w kształcie: Udział Rady Dzielnicy Piecki - Migowo 

w organizacji festynu parafialnego oraz zakup ławek 2500 zł.  

 

Wniosek poddany został pod głosowanie. Za głosowało 13 osób, jedna osoba się wstrzymała. 

 

Po obliczaniach Przewodniczący Piotr Wysocki podał do wiadomości, iż pozostało do 

rozdysponowania 2439 zł. Przewodniczący zaproponował by tę kwotę przekazać do rezerwy. 

 

Radny  Andrzej Ciesielski złożył wniosek o przeznaczenie tej kwoty na książki dla uczniów szkół 

naszej dzielnicy.  

 

Wniosek poddany został pod głosowanie. Za było 5 osób, przeciw 7, jedna osoba się wstrzymała. 

Wniosek został odrzucony.  

 

Radny Przemysław Malak złożył wniosek o przeniesieniu kwoty 2439 zł do rezerwy. 

Wniosek poddany został pod głosowanie. Za wnioskiem o przekazaniu kwoty 2439 zł do rezerwy 

głosowało 8 osób, jedna osoba była przeciw, cztery się wstrzymały. 

Wniosek został przyjęty 

 

Przewodniczący Zarządu Rady Dzielnicy Florian Wojciechowski złożył wniosek, aby kwotę 2439 zł 

rozdysponować jako rezerwa interwencyjna do dyspozycji Zarządu Rady Dzielnicy. 

Wniosek poddany został pod głosowanie. Za głosowało 5 osób, przeciw 3, 5 osób wstrzymało się. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Radny Bogusław Heger zgłosił wątpliwość, ponieważ Rada przyjęła dwa różne wnioski gdzie 

za przyjęciem pierwszego z wniosków – w sprawie przeniesienia kwoty 2439 zł do rezerwy - było 

więcej głosów niż za przyjęciem drugiego – w sprawie stworzenia rezerwy interwencyjnej do 

dyspozycji Zarządu Rady Dzielnicy. 

Przewodniczący Rady Piotr Wysocki uznał, że wyżej wymienione wnioski głosowane były w 

kolejności i Radni głosując za przyjęciem drugiego wniosku zmienili poprzednią decyzję. 

Wniosek Przewodniczącego Zarządu Rady Dzielnicy Floriana Wojciechowskiego o zapisaniu kwoty 

2439 zł, jako rezerwa interwencyjna do dyspozycji Zarządu Rady Dzielnicy został zapisany jako punkt 

nr 14 Uchwały. 

Przewodniczący Rady Piotr Wysocki złożył wniosek o przyjęcie Uchwały zmieniającą uchwałę Rady 

Dzielnicy Piecki Migowo nr II/07/11 z dnia 07.06.2011r. w ustępie 1 w sprawie przeznaczenia 

środków finansowych.  

Wniosek poddany został pod głosowanie. 10 radnych głosowało za, 1 osoba się sprzeciwiła, 2 się 

wstrzymały. Uchwała została podjęta. 

 

Radny Florian Wojciechowski złożył wniosek, aby pomimo niewyczerpania porządku obrad 

zakończyć obrady III sesji, co pozwoli Zarządowi złożyć podjęte Uchwały w Biurze Rady Miasta, a w 

celu wyczerpania pozostałych punktów porządku obrad zwołać w najbliższym czasie posiedzenia IV 



sesji Rady Dzielnicy. Wniosek ten był spowodowany koniecznością opuszczenia pomieszczeń DK 

LWSM Morena, w których obraduje Rada ze względu na dotychczasowy brak własnego 

pomieszczenia.  

Wniosek poddany został pod głosowanie. Wniosek został przyjęty jednogłośnie.(13 głosów za) 

 

Obrady zostały zakończone. 

 

 

 

Protokół został sporządzony przez Przemysława Malak 

 

 

Przewodniczący Rady 

Dzielnicy Piecki – Migowo 

 

 

Piotr Wysocki 
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